
IPA Policejní rafťák 2023. 

Vážení přátelé, kamarádky a kamarádi.  

Už je to tak, ve dnech 1.–3. 9. 2023 jsme uskutečnili již 89. ročník naší slavné 

společensko-kulturně-sportovní akce „Policejní rafťák”. 

Možná namítnete, že se se nejedná o 89. ale 13. ročník. Máte tak trochu pravdu. 

Kdo ale s námi vydrží, zajisté se 89. ročníku dočká. Řek máme dost a když tak se 

nějaká louže vždy najde. Vždyť mezi námi jsou borci, kteří i tam dokáží 

Eskymáka, i když polovičního      . 

A teď k akci. Jako vždy se jelo poslední víkend letních prázdnin. Přihlásilo se 24 

odvážlivců a vytrvalců, protože je nutno přiznat, že nám počasí v uplynulých 

letech moc nepřálo. I v pátek, den našeho příjezdu do „malého Krumlova” Lokte 

nad Ohří, nebylo počasí nic moc.  

 

Ubytovaní jsme byli v krásném penzionu „Ve skále“ a interiéry jídelny a toalet 

tomu opravdu nasvědčovali. Skály jsou totiž jejich součástí i se vzlínající vodou. 

Opravdu zajímavá a krásná přírodní dekorace.  

 

 

 

 

 

 

       



Za organizátory jsme stále vysílali jasné signály a v sobotu ráno jsme byli 

vyslyšeni. Nebe bylo jako vymetené. Vidina krásného počasí umocnila naši 

radost, se kterou jsme se pustili na vodu. Tentokrát bez pověstných raftů, jen na 

kánoích. I řeka nám přála, po vydatných deštích byl solidní průtok, takže 12 

vodních km nebyl velký problém, obzvlášť, když na řece byl jen jeden jez, který 

byl navíc sjízdný přes příjemnou šupnu.  

 

 

 



       

       

I tak se tři posádky krásně cvakly (některé i opakovaně, viď Milane      ), čímž si 

večer vysloužily při předávání diplomů čestné uznání za to, že to nevzdali a dojeli 

až do cíle, kde někteří odvážní, ostřílení rafťáci se solidárně také vykoupali ve 

studené Ohři      . 

 



I přesto, že mezi účastníky nebyl hudebník, respektive neměl hudební nástroj, 

probíhal jak páteční, tak sobotní večer hojnou diskusí, která byla umocňována 

rozličnými druhy vín, piv a destilátů rozličných kvalit, ale přesto nic nezbylo      . 

    

V neděli ráno po snídani jsme se v dopoledních hodinách rozjeli domů bez 

jakékoliv újmy na zdraví či majetku, s dobrou náladou po vydařeném, společně 

stráveném víkendu a určitě s přesvědčením, že příští rok opět jedemeeeee. 

 

Takže příští rok naposled na Ohři Ahooooj. 

S IPA pozdravem “Servo per Amikeco” 

Pavel a Láďa.  


